



<p>Presidieutskottsmöte #12 2017-03-13 kl. 17:17 – 18:36 Öbrinkrummet, BMC</p> <p>Sekreterare: Josefin Kärf</p>	<p>Närvarande ledamöter</p> <p>Karin Ottander Isa Jansson Saida Kolmie Martin Holmer Johanna Lundahl Sovran Zagragja Pearl Mulkerriins</p> <p>Kårpresidiet – Vice ordförande <i>ankom under §3</i> LÄRA – Ordförande LÄRA – Vice ordförande MedSek – Ordförande MedSek – Vice ordförande MedSek - Studiebevakare SamSek – Vice ordförande</p>
<p>§1 Mötets öppnande</p>	<p>Mötet öppnades 17:17.</p>
<p>§2 Formalia a) Val av mötesordförande</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> till mötesordförande välja Johanna Lundahl.</p>
<p>b) Val av justerare</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> till justerare välja Saida Kolmie.</p>
<p>c) Godkännande av kallelsen</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> godkänna kallelsen.</p>
<p>d) Godkännande av dagordning</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> godkänna dagordningen.</p>
<p>e) Eventuella adjungeringar</p>	<p>Inga adjungeringar förelåg.</p>
<p>f) Förrättande av närvarolista</p>	<p>Närvarolista förrättades.</p>
<p>g) Föregående mötesprotokoll</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> bordlägga protokoll från 170214 samt föregående mötesprotokoll.</p>
<p>§3 Lägesrunda</p>	<p>LÄRA: Sedan senaste PRUT har Sektion LÄRA haft ett Lärarcafé med temat "mitt första år som lärare". Detta var uppskattat av de som kom och LÄRA funderar på att utveckla konceptet för just detta ämne till hösten. LÄRA har träffat vår nytillsatta valberedning och gått igenom riktlinjer. Har planerat inför årsmötet i maj. LÄRAgår igenom och reviderar stadgar, riktlinjer, överlämningsdokument osv. Skickade ut ett nyhetsbrev och har haft möte med LärSam.</p> <p>SamSek: Har haft campusfika med två av SamSeks föreningar som finns på Ekonomikum; Historikerstudenterna och Samhällsvetarna. Mycket kul och dessutom lättare att nå ut till studenterna på detta sätt. Föreningarna är som sagt mer aktiva och syns mer än vad man gör på Samsek. SamSek kommer att fortsätta med campusfika tillsammans med föreningar, och kommer att stå tillsammans med Historikerstudenterna och SVUU på Engelska parken på imorgon 14/3 13-15, samt på Ekonomikum med Uppsala Medievetare och UPS torsdag (23/3) 11-13. SamSek håller även för tillfället på att hitta ett tillfälle med FREUD, Uppsala Beteendevetarna och Dynamicus på Blåsenhus. Har kickat igång valberedningen och hur man vill att själva valprocessen ska gå till samt tidsplan. Skickat ut en kallelse till nästa institutionsrådsmöte. Ska bli kul att köra igång det igen och träffa alla studentrepresentanter! Amanda har bestämt träff med alla våra föreningars ordföranden tisdag den 28e, i syfte att få lära känna föreningarna bättre, utbyta erfarenheter och prata om föreningarnas och SamSeks relation och samarbete.</p> <p>MedSek: Har inte hänt jättemycket sedan sist. Arbetat med arbetsmiljö på Akademiska, vilket är ett eftersatt område. Det händer mycket med ombyggnationen och det blir sämre för studenter i och med detta. Ska anordna kvällsföreläsning där man pratat med Läkare utan gränser, förhoppningsvis kan man få till två stycken som har två föreläsningar á 45 min. Blir förmodligen av i mitten/slutet av april. Framförallt för studenter under MedSek men alla är välkomna. Har skickat ut en</p>

Justeras: JL. JK. SK. SA

	<p>enkät till studentrepresentanter i januari, på onsdag kommer en summering av enkätresultatet presenteras. Ska diskutera med sektionen om man eventuellt ska starta upp ett nyhetsbrev, vilket presidiet hoppas på.</p> <p>Presidiet: något som arbetas mycket med är kontinuitet, arbetsordningar, lathundar mm för att "kratta gången" för nästa verksamhetsår. Mycket psykisk ohälsa och studenters mående på tapeten, fått in mycket svar på enkäten och psykosocial arbetsmiljö. Både Karin och Julia (som sammanställer enkätresultatet) ser att stress och oro är ett stort problem hos studenter. Känns bra att göra kartläggningen eftersom det är bra att få det svart på vitt. Rörande studenters mående var Karin på möte med studenthälsan, som har långa väntetider, känner frustration att de tar hand om studenter som egentligen borde besöka primärvården, men där är det ännu längre väntetider så det blir svårt för studenthälsan att neka. De känner att de gör primärvårdens jobb. Viktigt att lyfta problematiken. Vad kan man göra på lång och kort sikt? Frida och Karin ska reagera på detta. Skickat ut feedback-enkäten, som berör feedback på studenters arbete. Redan 130 personer som har svarat. Många bra svar med mycket kommentarer. Daniel är borta onsdag till fredag, på dekanmöte och Projektet-träff (några av de största kårerna i SFS).</p>
§4 FUM-handlingar	
a) Motion om mandatfördelning, "Ett mindre och bättre fullmäktige"	<p>Frågan bordlades på förra fullmäktige.</p> <p>Intresset har varit svagt att sitta i fullmäktige. Stadgeändringar kan bara ske genom att beslut tas på två fullmäktigemöten. Tanken är att det ska klubbas på mars- och maj-fum om det blir aktuellt. Svårt att förankra diskussionen om fullmäktiges utformande i sektionerna. Spärren för att få plats i FUM kommer förmodligen att höjas när platserna blir färre. Viktigt att påpeka för FUM att frågan har diskuterats i FUM men PRUT har inga kommentarer.</p>
b) PM till FUM	Bra med påminnelser om att man ska skicka in, lätt att man glömmer.
c) Valutskottet	Sovran sitter i valutskottet som har börjat arbeta inför kårvalet. Material ska köras ut till alla campus som är berörda. Affischer kommit ut för att rekrytera valfunktionärer.
§5 Organisationsutveckling	<p>Karin Ottander föredrog ärendet.</p> <p>Presidiet vill uppdatera om organisationskommitténs möte, där man diskuterade vad man vill att PRUT ska bidra med. Det berörde främst intern organisationsutveckling, studentrösten organiseras på mer långsiktig nivå. Några förde fram fördelen med att förbättringar inom organisationen kan diskuteras på PRUT. Uträtta ett åtgärdsdokument, där man punktar förbättringsmöjligheter för organisationen. Kan gå på remissrunda till PRUT, kommer därför dyka upp på möten med PRUT under våren. Kommer ta upp frågan i PRUT, både för att ventilera men också för att få in punkter i organisationskommittén. Sektionerna tyckte att frågorna var viktiga att lyfta i PRUT som organ. Finns ett intresse av att diskutera i PRUT. Sektionerna vill se att man ha en tydlig plan där man ska ha kommit fram till något konkret i slutet av verksamhetsåret så man kan lyfta vidare till efterträdarna. Avståndet mellan sektionerna och fullmäktige är ett problem, som lyftes på organisationskommitténs möte. Man kan lyfta detta i ett åtgärdsdokument.</p>
§6 Övriga frågor	<p>Kårföreningar: Mall för kårföreningar behövs. Svårt att veta vad man kan erbjuda sina föreningar, vad sektionen har för ansvar osv. Josefin kommer skicka ut ett förtydligande. Svårt att argumentera för att folk ska vara kårföreningar. Det man fått tidigare hamnar bakom paragraf. FAQ. Vad kan en kårförening få ut. Det som står i reglementet, t.ex. om kommunikationsansvarige, lovar vi för mycket? Kan vi erbjuda det på riktigt? Belyser återigen det här med överlämningar och hur viktigt det är. Svårt med implementeringen. Blev en otydlighet.</p> <p>Dokument på engelska: MedSeks möten, frågor om varför inte dokument finns på engelska. Varför inte fler reglementen och liknande. Bra att t.ex. översätta inlägg på Facebook till engelska. Börja med de små bitarna. Verksamhetsspråk är på svenska,</p>

PRESIDIEUTSKOTTETS
DISKUSSIONSPROTOKOLL

	men man kan lyfta fram att en viss person kan kontaktas för att få info på engelska, en kontaktperson som kan berätta och informera om t.ex. ett reglemente eller om en sektionens verksamhet.
§7 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§8 Mötets avslutande	Mötet avslutades 18.36.



Mötesordförande
Johanna Lundahl



Mötessekreterare
Josefin Kärf



Justerare
Saida Kolmie